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STAROSTA OLSZT\'NSKI

c
Olsztyn, dnia () grudnia 2024 r

BR-il.0003.11.2024

Pan

Marcin Frqczek

Radny Powiatu Olsztyriskiego

W odpowiedzi na Pana interpelacjq z dnia 25 listopada 2024 r. w zalqczeniu przesylam

zestawienie wniosk6w zlo2onych do bud2etu Powiatu Olsztyriskiego na rok 2025.

Poni2ej przedkladam odpowiedzi na pytania zadane w interpelacji:

Ad 1. Wynikajqca z przedlo2onego zestawienia liczba wniosk6w (50)jest istocie liczbE odcink6w d169

bqdi spraw, o kt6re wnioskowano. Czasami w tej samej sprawie zlo2ono kilka wniosk6w,

w innych przypadkach w jednym wniosk6w wymieniano kilka spraw.

Ad 2. Wykaz os6b wnioskujqcych w dane.l sprawie znajduje siq w kolumnie pn. ,,Wn ioskod awca".

lnformacja o tym czego dotyczyly poszczeg6lne wnioski znajduje siq w kolumnie pn. ,,Przedmiot

wniosku (odcinek drogi)".

Ad 3. iAd 4. W kolumnie pn.,,Uwagi" zawarto informacjq o sposobie rozpatrzenia poszczeg6lnych

wniosk6w.

Ad 5. Decyzjq o sposobie rozpatrzenia poszczeg6lnych wniosk6w do bud2etu podejmowai Zarzqd

Powiatu, po wczeiniejszym zaopiniowaniu przez Powiatowq Stuibq Drogowq w Olsztynie.
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Starostwo Powiatowc w Olsaynie, Plac Bema 5. l0-516 olsztyn
tcl: 89 527 2l 30, 89 521 05 19,fax 89 52'124 14, e-maili sckretariat(rpowiat-olsztynski.pl
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1 1483N DK16 Wrpsowo 36 170 000

Andrzej Moszczy6ski - Radny Powiatu

Gmina Barczewo

Miroslawa lasidska - Radna Powiatu

xrystyna Siter Radna Powiatu

Trwa koficowy etap proJektowy uzyskiwanie declzji ZRID, w
proielcie budietu ujeto roboty budowlane odcinka droSi na

terenie Eminy Barcaewo

2 Stawiguda 1372 N 0,5 5 764 324
Anna Stoklos' Radna Powiatu

Gmina Stawiguda

W roku 2024 opracowano dokumentacje projeltowE i

uryskano pozwolenie na budowe, Zloiono wniosek o

dofinansowanie zadaaia w ramach naboru do RFR0 na rok

2025.
w oroiekcie budietu uieto reali2aci€ radania

3 StawigLrda 1374N
ul, BartEska od ronda

Zlota/Stawigudrka do granicy m asta
I 100 000

Marcin Politewicz - Cztonek zarzQdu

Mariusr olkowski - Radny Powiatu

Aflna 5toklos Radna Pow;atu

Gmina Stawiguda

W projekcie budietu jednostki ujeto opracowanie

dokumentacji projektowej

Stawiguda 1370N

gudowa chodnika llcrqce8o ul.

wulprnskQ z ul. Drozda wraz 2 budowE
przeiicia na ul. Naterskiel w

N/D 698 856
Anna Stoklos - Radna Powratu

Gmina Stawig!da

W roku 2024 planuje siq zakoiczenre opracowania

dokumentacll projektowej i uzyskanie pozwolenie na budowq
W roku 2025 planuje siq reali.acje.

W oroiekcre budietu uieto realizacie zadania

5 StawlgLrda 1441N 1 2 000 000
Anna Stoklos R:dna Pow atu

Gnina Stawlguda W projekcie budietu ujqto realizacjq zadania

6 1462N 8a(ohy wlk. Leszno 0,9 100 000

Andrzej Moszczyiski Radny Powiat!
Marek Makrucki Radny m. Earczewo

Solectwo Bartolty Wielkre

Solectwo Leszno

Mirostawa Jasi6ska - Radna Powratowa

Krvstvna Szter' Radna Powiatowa

W projekcie budietu ujeto opracowanie dokumentacji
projektowE na przebudowe 1,5 km droSiw msc. Bartohy wlk.,
jest to najBorszy odcinek wymagai?cy 2naczneSo nakladu

l 1203N
opracowanle dok proj. DP1203N od

lonkowa do sknyi. z dr.8m 157014N
0,95 1 824 000

Marcin Politewicz Czlonek zarzadu

Mariusz olkowski - Radny Powiatu

W naborze z RFRD na rok 2025 doiono wniosek o

oorrnansowanrc na prrebudowq ok 1 km dIogi.

8 1203N
Opracowanie dok proj. DP1203N na

odc. Pupkl gr Powiatu
9,3 600 000

Marcln Politewicz Cztonek Zar2Adu

Mariusz O kow5k Radny Powiatu

w projekcie budietu u)eto opracowanie dokumentacji
projektowel

9 1451N 2,6 244 r55 Solectwo Rozgity
Trwa opracowanie dokumentacji projektowej, planowane

uzyskanie pozwolenia na budowe w roku 2025

10 1260N olsztynek K16likowochodnik 4,6 50 000 Gm na Olsztynek

ZtlEra sr-rQ opracoWanie dokumentacji projektowej ze wzBledu

na koli2je 2 sieciami u.brojenia terenu, wycinke drzew oraz

koniecznoii praebudowy rowow

zestawienie wniosk6w do budietu na rok 2025

Olsztynek



11 1422N
Jezrord.y Franknowo

3,5 175 000 Luka5z Szpara Burmistrz Jezioran

Ewentualny od€inek do przebudowy Tlokowo - Franknowo.

PozostalQ c2eii dro8iod Jezioran w stan e zadowalajQcym.
Koniet2na korekta konstrukcji, poszerzenie oraz ewentualna

wycinka drzew. Ze wz8lqdu na decyzje irodowiskowE zaleca

sie opracowanre dokumentac,, proJektowe,. Cmrna

zadeklarowala wsp6lfrnansowanie.

MajQc na wzgledzie gotowq dokumentacjQ proiektowa na

DP1483N DK15- Jeziorany ijej znac2ny koszt oraz konleczno(t
partycypacjiGminy wjej realizacli nale2y rozwaiyi czy tworzya

nowe zadania na terenie Eminy c2y przystQpit do realizacji

zada6 lui opraaowanych prolektowo

12 Swiqtkr 1201N 1 1 500 000 Anna K ewrado Radna Powratu Xontynuacja przebudowy drogi od 0w530 do msc wlodowo

13
Wskazano wszystkie dro8i na terenie
6miny

1,5 75 000 Mariusz wrona'W6jt Gminy (olno

zBodnie z dotychczasowymi ro2mowamiz Wdjtem zaleca slq w
pierws.ej kolejnoici podjecie prac projektowych dla drdS

1495N lqczqcej msc. Xolno z OW593. DroBa ze w2Sledu na

problpmy z odwodrrer.efi' stanowr powaTne zaBroTen,e w

okresach wzmoionych opad6w

14 1430N przej(cie + chodnik msc. Roznowo N/D 50 000 loanna Michalska-Reda Cuionekzarrqdu

Ze wzglqdu na koniecrnoii wycinki drzew orar pr2ebudowq

5reci uzbroJenra terenu konreczne Jest opracowanre

dokumentacji proiektowej

15 Dobr€ M asto 1449N
chodnik wrar u przejiciem w msc.

0,25 50 000 Soleclwo les onowo

Od kl ku lat skladane wnioski solectwa o wykonanie
pruedlu2enia chodnika do boiska sportowego, Koniecrne

opracowanie dokumentacji projektowejze wzglqdu ne koli2jq z

napowietr.nE liniQ enersetycznQ

16 Staw guda 1376N

Budowa chodnika wzdluz ul.

Gietrzwatdzkiejwraz 2

wprowadzeniem 8R0 pod wiaduktem
70 000

Marcin Politewrcz Czlonek Zarzadu

Mariusz Olkowski- Radny Powiatu

Anna Stoklos Radna Powiatu

Gmina Stawiguda

2e wzSledu zloionoaa uksrtaltowania terenu, kolizje z sieciami

uzbrojenia terenu oraz koni€clno(i uzyskania uzSodnienia z

PKP zaleca 5iQ wykonanie w pierwszej kolejno(ci dokumentacji
projektowej

tl 1448N
Eudowa chodnika, zatoki i przystanku

przy ul. olszty6skrej
50 000 Andrzei Moszczy6sk Radny Pow atu

Prrystanek zlokalizowany pr:y sknyiowaniu z ul. Leina po

stronie prz€ciwnej do nowo zrealizowane8o chodnika. W celu

zapewnienia dojicia do przyslanku naleiy wykonai dodatkowe
okolo l0 m chodnia, przeiicie dla pieszych oraz zatokQ

pruystankowe. Ze wzgledu na zatoke autobusow4 orar
ewentualnq likwidacje rowu naleiy w pierwszej kolelno(ci

opracowai dokumentacjq projektowE wraz z pozwolenlem

1il 1430N
Dywity - p rzejacie do Strely

Prredsiqbiorczo(ci
N/D Gmina Oywrty

Zaleca sie wykonanie dokumentacji projektowejna budowe

chodnika wraz z przejSciem oraz prtebudowe prtystanku.

Konieczna prrebudowa sieai uzbrojenia terenu orar rowu

(rStorzenie wodno - prawne).

N/D

N/D

N/o

35 000



19 1464N Prejlowo przejacie i chodnik N/D 35 000 Soltys Preilowa
Konieczne opracowanie dokumentacji projektowel wraz z

uzyskaniem pozwolenia na budowe

20 Dobre Mrasto 1428N Kiodka - Cerkiewnik 1,5 100 000 Solectwo Cerkiewnik

Koniec2ne opracowanie dokumentacji projektowej, wymagane
pos2er2enie dro8i i wymiana konstrukcli drogi. Ze wzgledu na

dlu8oft odcinkach wymaSane bedzie uzyskanie decyzji

21 Stawiguda 1439N Gqglawki ta6sk 200 000
Anna Stoklos Radna Powiatu

Gmina StawiSuda

Droga w bardro ztym stanie, mocno zaweiony pas drogowy.
(onieczne !naczne poszerrenre dro8r, pelna wymrana

konslrukclr, wykup gruntow (on,ec71e opracowd'1re

dokumetnacji projektowej.

ze wz8ledLr na zloienie w projekcie budietu na rok 2025

bard?iej priorytetowych zada6 na terenie gm. Stawrguda, o

lEcznej duiej wartoSci oraz 2akladanym wspoHinansowaniem
przer Gmifle StawiSuda zdecydowano o niedodawanru

kolejnego 2adania do budietu.

22 StawiBUda 1372 N Ru( Gq8lawki Dorotowo 5,1 250 000
Anna Stokios Radna Powlatu

Gmina StawiSuda

Droga grutnowa w stanie zadowalalacym. Koniec2ne

opracowanie dokumetnacji projektowej.

ze wz8lqdu na ztoienie w projekcie budietu na rok 2025

bardziej priorytetowych zadan na terenie gm. Stawiguda, o

lEcinej du2ej wartoici oraz zakladanym w!p6tfinansowaniem
prre? Gmine Stawrsuda zdecydowano o niedodawaniu

kolejnego zadania do budietu.

23 Swi4tkL 1407N
Chodnik wraz z przej5ciem w msc

Golog6ra
N/D 50 000

Solectwo Golo8dra (wniosek poparty prze.

w6jta)

zSodnie z wnioskami komisji bezpieczeistwa wskazano

budowq chodnika od priystanku autobusowe8o do skretu w

kierunku msc. Skolity oraz delejdo koiica msc. G01086? otat
budowe dwoch przej3i dla pieszych. Znaczny koszt zadania ze

wzgledu na koniec2no(a wywlaszczenia, wycinke drzew,

wydlu2enie dw6ch przepustow (pozwolenie wodno prawne)

W przypadku decyzlio reali.acji zaleca sie w pierszej kolejnoici

opracowanie dok. proj. wraz ? uzyskanipm pozwolenia na

2ewzgledu na rlozenrew projekcie budietu na rok 2025

bardzlej priorytetowych 2adan na terenie gm SwiEtki, o

tacznei du:ej warto6ci oraz zakladanym wsp6lfinansowaniem
pr2ez GminQ gwiatki zdecydowano o niedodawaniu kolejnego

zadania do budietLr



24 1994N Brrczewo ledzbark

4,5

225 000

Andrzej Moszczyiski . Radny Powiatu

Gmina Barczewo

Mirostawa Jasliska Radna Powiatowa

Krystyna Szter Radna Powiatowa

znaclny odcinek drogi, zaleca sie wykonanie dokumentacji
p.ojektoweJ ze wrSlqdu na konrecznold czesc oweSo

poszerzenia dro8i, zmiane konstr!kcji oraz ewentualnq

Ze w.gledu na zloienie w projekcie budietu na rok 2025

bard2iej priorytetowych zadad na terenie Em, Barczewo, o

lAclnej duiej wertoSci oraz zakladanym wsp6lfinansowaniem
praez Gmrne Barczewo zdecydowano o niedodawaniu

kolejneSo zadania do budretu.

25 1993N

DEbrowka Mala MarLrny

DAbrowka Mala Maruny Szynowo

Teguty

7,3

1,4

65 000

390 000

Andr?ej Moszcryriskl Radny Powiatu

Gmina Barczewo

Miroslawa Jaslnska Radna Powlatu

Krystyna Szter Radoa Powiatu

Maedalena grzeziiska. Radna m. Barczewo

oroga w bardzo riym stanie, konieczna calkowata wymiana

konstrukcji orar poszerreniwraz z czeiciowQ wycinkE drzew.

W miejscowo6ciach konieczne rozwiQranie problemy

odwodnienra drogi. Naleiy opracowaa dokumentacjq
projektowq.

Zewz8lqdu na zloieniew projekcie budletu na rok 2025

bardziej priorytetowych zada6 na terenie 8m. Barczewo, o

lAcrnej duiej warto(ci oraz rakladanym wspolfinansowaniem
prrez Gmine Earc2ewo 2decydowano o naedodawaniu
L^l.in.,^ r:rl:nir.i^ hrrrli.rI

2b 144tiN lqSalny-Nikielkowo do u. Lefiej 2,2 110 000
Solectwo Iqgajny
Gmina Barc2ewo

Droga w ulym stanie, konieczna c2qiciowa wymiana

kons!rukcji nawierrchni oraz odtworzenre odwodnienia.
(onieczne opracowanie dokumentacjr projektowej ze wzglQdu

na przejau d kolejowy ora2 zblii€nie do teren6w PKP

(niezbQdne uzBodnienie) lub podjqcie realizacji w formie
remont6w lub 1km odcinkow.

Ze wzgledu na zloienie w projekcie budzetu na rok 2025

bardziej priorytetowych zadai na terenie 8m. Barczewo, o

lqcznej duiej wartoi.i oraz zakladanym wspolfinansowaniem
prre: Gmine Barczewo zdecydowano o niedodawanru
k.lFine!. Tedani. do budietu.

21 1448N
Paejicie dla pieszych ul. Olszty6ska

przy pr2edszkolu
N/D 200 000

Solectwo tegajny
Andrzej Moszczynski . Radny Powiatu

Gmina Barczewo

zaleca sie wykonanie przejac;a wyniesioneSo wraz 2

o.nakowanrem aktywnym i korekte elementow BRD (m. in.

montaz barierek ochronnvch), zadanie moina potaczyi z

2adaniem powyiej.

Zewzgledu na doieniew projekcie budietu na rok 2025

bardziej priorytetowych zada6 na terenie gm. Barczewo, o

lQc2nej duzej wartoici oraz zakladanym wspotfinansowaniem
przez Gminq Barczewo 2decydowano o niedodawaniu
.lP npso zadania do budzetu.



2a
1438N

1475N

Kompleksowe zadanie w obrqbie msc

- budowa chodnika wraz z przejlciem
przebudowa istn. chodnik6w

- budowa przystanku autobusowe8o

N/D 100 000 Solectwo Lamkowo

Wniosek o kilka zada6 jednoczeinie, w msc. Lamkowo knyiujQ

sie trzy droSi powiatowe, uklad droSowyjest krety i mocno

rozbudowany. W prrypadku decyrji o realizacji koniencze jest

w pierwqel koleinoaci opr.cowanie dokumentacjr prolektowej

na kompleksowE pnebudowq wszystkich d168 powiatowych i

chodnik6w wraz z odwodnieniem i oiwietleniem w calej

miejscowoici, Zadanle bedzie generowalo znaczny koszt.

ze wzgledu na ztoienie w projekcie budietu na rok 2025

bard2iej priorytetowych zada6 na terenie gm Barczewo, o

lA€znej duiej warto6ci oraz zakladanym wsp6lfinansowaniem
przez Gmine garcrewo zdecydowano o niedodawaniu

kolejnego zadania do budretu.

29 1994N Barczewo ledzbark 0,9 2 500 000
Solectwo Jedzbark

Marek Makrucki Radny m Barczewo

wniosek o remont 900 m od m Earczewo do posesji Reic2uchy

11. Dro8a w zlym stanie technicrnym, zaleca siq pelnQ

p.zebudowe konstrrkcji dro8, wraz z poszer.eniem

Zewzglqdu na zloienie w projekcie budzetu na rok 2025

bardziej priorytetowych zada6 na terenie gm. Earczewo, o

tacznej duiej warto6ci oraz zakladanym wsp6lfinansowanlem
przez Gmlnq Earczewozdecydowano o niedodawaniu

kolejnego zadania do budietu

l0 1473N chodnik w msc. Jedzbark 0,3 50 000
solectwo ledzbark

Marek Makrucki Radny m. Barczewo

Konieczne opracowanie dokumentacjl prolektowej, mocno

oSraniczony pas droSowy, konieczne wykupy Eruntow i

jednoczesna przebudowa drogi. znac2ny koszt realizacji

zadania. Ze wztlQdu na zlo2enie w projekcie budietu na rok

2025 bard2iej priorytetowych zadan na terenie gm. 8arc2ewo,

o lecznej du.ej warto(ci oraz ?akladanym wsp6lfinansowaniem
prrez Gmine Earcaewo adecydowano o niedodawaniu

kolejnego zadania do budietu.

31 1473N
skrryiowanie a dr. Gminnl w msc

Odryty
s0 000 Marek Makrucki Radny m. Barczewo

Aby uzyskaC parametry skrryiowania naleiy przebudowai

drogi poprzez ich poszerzenie i zmiane Beometrii. Koniecrne

opracowanie dokumentacja projektowej.

Ze wzgledu na ,lorenie w projekcie budietu na rok 2025

bardziej prioryt€towych zadai na terenie gm- Barczewo, o

lEcznej d uiej wa rtoici oraz zakladanym wspdlfinansowaniem
przez Gmine Barczewo zdecvdowano o

niedodawanrL,lolejneso zadan'a do budzetu.

N/D



32 1411N

Opracowan e dok proj. DP1411N

Stekiny . Wolowno Szalstry. Nowe 8,9 b00 000
Marcin Poiltewic. - Cztonek Zar2qdu

Marlusz Olkowski . Radny Powiatu

Ze wz8ledu na zloienie w projekcie budietu na rok 2025

bardziej priorytetowych zadai na terenie 8m. lonkowo, o
lqcznej duiej wano(ci oraz zakladanym wspolfinahsowaniem
prrez Gmine lonkowo zdecydowano o niedodawaniu

kolejne8o zadania do budzetu.

BaTczewo 1446N DW595 DP1993N 4,1 235 000

Xonieczne opracowanie dokumentacji projektowej. Ze

wzgledu na ?loienie w projekcie budzetu na rok 2025 bardziej
priorytetowych zadan na terenie gm, Barc2ewo, o lEcznej

duzej warto(cr o.ar zakradanym wspotf rnansowanrern pr?e7

Gmine Barczewo rdecydowano o niedodawaniu kolejnego

zadania do budietu.

34 1475N 0W595 'granica gminy 6,1 335 000

Gmina Barczewo

Miroslawa Jasinska Radna Powiatu

Krystyna S2ter Radna Powiatu

Konieczne opracowanie dokumentacji projektowej ze

wrSledu na zloienie w projekcie budietu na rok 2025 bardziej
priorytetowych zadai na terenie gm. Barczewo, o lqc2nej

dureJ wartoicr ora! zakladanym w5p6lfrnansowan'em przez

Gmine Barczewo.decydowano o niedodawaniu kolejneSo

2adania do budretu.

35 1452N
wymiana nawierzchni i budowa

chodnika
2,4 r20 000 Gmina Barczewo

Konieczne opracowanie dokumentacji projektowej. Ze

wzgledu na zlorenie w projekcie budietu na rok 2025 bardziej
priorytetowych ,adai na terenie gm, Barczewo, o lacznej

duzej wdnoicr orar .akladanym wspoffrnansowan'em przez

Gmine Barczewo zdecydowano o niedodawaniu koleine8o

zadania do budietu.

3b 144i3N 300 m chodnika w Nikielkowie 0,3 50 000 Solectwo Nikie kowo

Xonieczne opracowanie dokumentacji projeklowej. ze

wzglqdu na zlozenie w projekcie budietu na rok 2025 bard2iej
priorytetowych zadan na terenie gm. Barczewo, o iQcznej

duzej warloicr o.ar zdk'adanyri wsp6lfrnansowan,pm prrpz

Gmine Barczewo rdecydowano o niedodawaniu kolejnego

zadania do bud:etu.

3l 1467N
Kontynuacja przebudowy caiej dro8r

nr 1457 N
1 2 500 000

Miroslawa lasi6ska Radna Powiatu

Krystyna Szter. Radna Powiatu

w przypadku decyzji o realizacji zaleca siq wykonanie

kolejne8o odcinka o dl. okolo 1 km

Ze wzgledu na zlorenie w projekcie budietu na rok 2025

bardziej priorytetowych zada6 na terenie gm. Barczewo, o

lacznej duiej warto(ci oraz zakladanym wsp6|finan5owaniem
przez Gminq Barczewo zdecydowano o niedodawaniu

kolejnego zadania do budzetu.



38 1432N Fraczki . remont rstnie chodnika o,6 400 000 Gmina Dywity

Ze wzgledu na uioienie w projekcie budzetu na rok 2025

bardziej prlorytetowych zadan na terenie gm. Dywity, o tQcznej

duzel wartoicr o.az zakiadanyrl wspolfinansowanrerr przpz

Gmine Dywity, zdecydowano o niedodawaniu kolejnego

2adania do budzetu. W przypadku decyzji o realizacji

konieczne bedzie rabezpieczenie irodk6w w ramach

wydatk6w bieilcych

39 Gradk Tutrwkichodnik 1,5 70 000 Gmina Dywity

ze wzgledu kolizle z sieciami uzbrojenia terenu ora2

konieczno3a uzyskania pozwolenia wodno prawnego

koniecznew pierws2ej kolejnofti opracowanie dokumentacji
projektowej.

ze wzgledu na zloienie w projekcie budzetu na rok 2025

bardziej priorytetowyEh zadad na terenie gm. Dywity, o lQcznej

duzeJ wartoicr oraa zatladanym wsp6lfinansowanrem przer

Gminq Dywity,.decydowano o niedodawaniu koleineSo

radania do bLrdzetu.

40 1432N FrQczkr.Gradki N/D 6mina Dywrty

W opinii PSD wykonanie poboczy nie ro2wiQie problemu.

Dojdzie do ich ponownego 'splyniecia' do rowdw ze wzglqdu

na brak ich podparcia oraz roujeidianie przez pojazdy

cieiarowe. W celu rorwiazania problemu koniectne jest

poszerzenie koronv nasYpu, przebudowa row6w a w

konsekwencii prawdopodobnie posrerzenie pasa droEowego.

Na ten moment prace naprawcze bedq wykonywane dorainie
w ramach utrzymania bietAcego drd8.

41, 1442N Barczewo Earczewskl Dwor chodnlk Magdalena BrzeriiSka Radna m Earczewo

w porozumieniu z PSo I na zlecenie (oraz koszt) prywatnego

inwestora trwa opracowanie projektu budowy chodnika

lQczQcego Sarczewski Dw6r z istn. chodnikierr w kierunku m

Earczewo

42 Stawlguda 1374N
Remont czqstkowy DP1374N w
Barttiku

N/D N/D

Manin Polilewicz . Czlonek zar2adu

Marius2 Olkowski - Radny Powiatu

Anna Stollos - Radna Powiatu

Gmina Stawiruda

43 Stawrguda 1374N
Remont czqstkowy DP1374N ul. Nad

tynQ
N/D

Marcin Politewic. - Czlonek z.rzadu
Marius2 Olkowskl - Radny Powiatu

Anna Stoklos Radna Powiatu
Gmina Stawipuda

1475N

1441N
Doiwietlenie wskezanych lokaliracji N/D N/D

Gmina Barczewo

Solectwo Kronowo

Planowanie ora! finansowanie oiwietlenaa na drogach
powiatowych 2najduiecych siq na terenie gminy zBodnie z art
18 Ustawy Prawo enerSetyc2ne naleiy do obowilzk6w

1449N

2,5

N/d

lw ,arr.r, b'"ra."go rtr.ymanra drog. Bud2el na remonty

lczqstko,re test zabezp,eczany co roku w plandch hnan5owych

lcso.

N/D
lw ,"rna.r, b'"ra."go ,t.zymanra d16g. Budzel na ren'on!y

lczqstkowe 
jest zaoezp'eczany co rox,i w planach frrar:owych

lPsD



4\ 1444N DoSwretlenie wskazanych lokali.acJr N/D N/D Solectwo Kronowo

Planowanie oraz finansowanie o(wietlenia na drogach
powiatowych znajdulacych sie na terenie Sminy zgodni€ z art
18 Ustawy Prawo ener8etyczne naleiy do obowiezkow

wtasnych Gminy

4b 1475N
Montai lustra na skr2yiowaniu 2 d,
46116

N/D N/D
Gmina Barczewo

Sotectwo Kronowo

We wskazanej lokali2acji nie znajduje siQ skrzyiowanie.le<li
chodlio zjazd na dr. 46/18 (droga wewnetrzna), utrzymanie

zjazdow naleiy do wlaSciciela posesjina lt6rQ prowadzi. W

konsekwencji zakup i montai lustra r6wniei naleiy do

wla6ciciela tej nieruchomoici.

41 Barczewo 1475N
Pielq8nacja zieleni na t€r€nie Gminy +

wycrnka wskazanych d12ew
N/D N/D

Sotectwo Kronowo
W ramach biezEcego ulrzymania drd8. Budzet na pielQ8nacje

zielenijest zabezpi€czany co roku w planach finansowych PSD

48 Barczewo 1448N
lltrzymanre zlmowe dro8 pow atowei

przebreBajqcel przez N k e kowo
N/D N/D sotectwo Nikielkowo

W ramach biezacego utrzymania drd8. Budiet na utrzymanie

zimowe jest zabezpieczany co roku w planach finansowych

PSD.

49 1448N

Utrzymanie pobocza, slud!ienek i

chodnik6w przy drodze powiatowej

pr2e2 Nikielkowo

N/D N/D Solectwo Nikielkowo

W ramach bieiEce8o utrzymania d168. Budiet na utrzymanie
pobocza, studzienek ichodnikowiesl zabezpiecrany co roku w
planach finansowych PSD.

50 1630N

Remont pozostatel cze6cr odcinka

droSi powiatowej nr 1630 w

miejscowoici Szymanowo do

skrzyiowania u droSQ wojewodzkQ nr

590.

4,4 N/D Gmina Sorkwity
oo ujecia w ramach bieiqcego utr?ymania d16g w budiecie na

UWAGA:

Wskazany szacunkowy koszt okreSla wartoSa robdt budowlanych lub opracowania dok. pror. w zaleinoftiod opisu w lolumnie Uwagi
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Zarzqd P owiatu Olsztyfi skiego
Za poSrednictwem Przewodn iczqcego Rady

lnterpelacja w sp
na 2025 rok.

s ania wniosk6w do bud2etu Powiatu Olsztyfskiego

Proszq o przedstawienie informacji:
1.. lle wniosk6w wptynqlo w ustawowym terminie do projektu budietu

Powiatu Olsztyiskiego na 2025r?
2. Przez kogo byty skladane owe wnioski iczego dotyczyly? (w odpowiedzi

prosze o zachowanie zapis6w,,Ustawy o ochronie danych osobowych").
3. lle ijakie wnioski byty zasadne i zostaty uwzglqdnione w bud2ecie Powiatu

O lsztyriskiego na 2025r?

4. lle i jakie wnioski byty bezzasadne i nie zostaty uwzglqdnione w budiecie
Powlatu Olsztyriskiego na 2025r?

5. Kto opiniowal i decydowat o wpisaniu lub nie do bud2etu prawidlowo i

terminowo zto2onych propozycji?

Marcin Frqczek

Marcin Frqczek


